
Styremøte i Buskerud bygdekvinnelag 14. mai 
2025 på teams.    

 

Til stede: Wenche Saupstad, Ingrid Marit Bermingrud Terum, Tonje 
Rundbråten, Britt Guton Halland, Anne Britt Jellum, Karen Dale Juvet 

Møtet startet klokka 20.  

 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste.  Godkjent. 

 

Sak 2: Godkjenning av referat 23. april 2025.  Godkjent.   

 

Sak 3: Referatsaker:    

-Vi har fått purring på regning fra Lampeland hotell etter 21.-22. mars 2025.  
Åse Skagnes, kasserer har gitt beskjed om at regning er betalt.   

- Britt Guton Halland har deltatt på distriktsledersamling: 
Formålsparagrafen til NBK er under endring.  Det er arbeid i fokusgrupper, 
det har vært medlemsundersøkelser, alt skal ut på høring.  Landsmøtet 
2026 skal vedta vedtektsendringene, og vi kan uttale oss om hva resultatet 
blir.  

-Inkludering, beredskap, mat er saker som er i vinden for tiden, og som er 
fanesaker for bygdekvinnelaget.  

- Ingrid Marit Bermingrud Terum har deltattt på 4 styremøter i Buskerud 
bondelag, (20. mars, 23. april, 28. april og 7. mai) (Det ene var årsmøte) 
Bondelaget venter på resultatet av jordbruksforhandlingene.  

 

Sak 4: Digitalt årsmøte i Studieforbundet kultur og tradisjon 27. mai 2025 
klokka 18. (Påmelding 23. mai) Ingrid Marit Bermingrud Terum, og Anne Britt 
Jellum deltar.   



 

Sak 5: Digitalt kurs for valgnemndene i lokallagene. Det blir 26. mai 2025 
klokka 20. (teams) 

 

Sak 6: Samarbeid: 

Vi minner hverandre på Bygdekvinnelagets etiske kjøreregler: Vi skal 
respektere hverandre, vi skal være åpne og ærlige, vi skal vise engasjement, 
vi skal være lojale mot avtaler og beslutninger og vi skal skape trivsel, 
stolthet og glede.   

 

Sak 7: Landsmøte 2026: 

- Britt Guton Halland har snakket med forrige fylkeslag som arrangerte 
Landsmøte 2024.  De anbefalte at vi sto for påmeldinger til 
arrangementene vi skal ha.  Vi ble også enige om at påmeldinger 
kobles opp mot betaling slik at det ikke blir så mye rot med 
av/påmelding til arrangementene.   

- Vi jobber videre med guideforeningen i Drammen m.t.p. byvandring og 
en buss opp til Spiralen med omvisning der oppe.  Tenker oss ca 4 
timer totalt.  Gir et grovt overslag over deltagere (150?)  Karen Dale 
Juvet kontakter Liv Evju, leder i guideforeningen igjen.  Dette ser vi for 
oss blir program fredag formiddag før Landsmøtet starter.   

- Tur til Fossesholm lørdag kveld med middag.  Anne Britt Jellum 
arbeider videre med saken. 

- Tur til Aas bryggeri torsdag kveld med ølsmaking og smakstallerken.  
(Antall deltagere 35?)   

- Ingrid Marit Bermingrud Terum foreslo at ost fra Eiker gårds-ysteri blir 
presentert enten på Aas bryggeri eller på Fossesholm som del av 
menyen.   

 

 

 



Underholdning ved festmiddagen fredag kveld:   

Forslag: 

-Dagfinn Kolberg fra Eiker spiller Neil Young og viser naturfoto fra Holtefjell. 

-Ingunn Stræte fra Leveld.  (6000,- pr opptreden?) 

-Numedal spel og Dansarlag. Britt Guton Halland undersøker innen neste 
møte om priser osv. 

-Sigrid Fossan (Kroner 15000,-?) 

Konferansier: 

Tips om Anne Beathe Tvinnerheim.  Wenche Saupstad kontakter henne. 

 

Sak 9: Lagring av eiendeler: 

Vi har fått tilbud om å lagre eiendeler tilhørende Buskerud bygdekvinnelag 
på Vestern gård i Haug utenfor Hønefoss.  (Boden vår på Bondelagets kontor 
i Hønefoss tømmes 18. august 2025) Norderhov sogneselskap eier gården.  
Har vi da alle eiendeler på et sted?  Britt Guton Halland undersøker om det 
kan være et lite lager av «Lang-lang-rekke» bøker på Sigdal museum. Hun 
ordner også plastkasser til oppbevaring. 

Ingrid Marit Bermingrud Terum sier ja til tilbudet om oppbevaring på 
Buskerud bygdekvinnelag sine vegne, og sjekker forsikringsordninger og 
brannsikring i nevnte bygg. 

 

Sak 10: Friluftsglede og inkludering arrangement 12-13. september 2025. 

Vi går for 1 dags arrangement i Høyt &Lavt, Modum (Blåfargeverket). 

Vi møtes fredag, overnatter og klatrer dagen etter. Vi i Buskerud 
Bygdekvinnelag vil være der til klokka 12-13 lørdag.   

Har alle deltagerne soveposer og liggeunderlag?  Ingrid Marit Bermingrud 
Terum avklarer med NAV Øvre Eiker, undersøker om vi kan få sponsormidler 
fra Øvre Eiker bkl for å dekke noe ekstra for voksne deltagere.  Hun 
undersøker også om BUA, Hokksund har utstyr til utlån.   



Anne Britt Jellum sjekker i forhold til Modum lagene.  Vi inviterer Modum, 
Eiker og Kongsberglagene.  Regner med minst 20 personer, har en plan om 
10 barn og 20 voksne.   

Saken tas opp igjen på møte 9. juni 2025.   

 

Sak 11: Gikk ut, får ta den opp igjen seinere.  

 

Sak 12: Valgpakka: Arrangementet blir 25. 26. eller 27. juli 2025 på Numedal 
museum.   

 

Sak 13: Eventuelt: 

- Årets lokallag: Forslag må være inne innen 1.6.25.  En må sende inn 
dokumentasjon på hva som er spesielt med laget og tenke på 
spesielle lag i hver vår sone. Kan sende til Britt Guton Halland nå.  Må 
behandle dette grundigere neste år.   

- Et beredskapsråd er tema for høstens kaffeprat.  Ifølge den nye 
beredskapsmeldingen til Regjeringen er kommunene pliktig til å ha et 
beredskapsråd der de også må inkludere bygdekvinnelagene.  Tas opp 
over sommeren.   

- Annonsering Gløtt frist 2.6.25.  Dropper det i år, ingen åpenbare 
arrangementer.  

- Starter over sommeren med en ringerunde til lokallagene i sonene før 
styremøte i Buskerud bygdekvinnelag.  Dette for å høre om de har 
saker de vil vi skal ta opp.  

- Årsmøtet i Buskerud bygdekvinnelag 2026 - har vi tenkt noe mere på 
det?  Det blir en dags arrangement uten underholdning.  Sone C 
arrangerer.  Setter opp til neste møte.   

- Husk møtegodtgjørelse for 1. halvår 2025! 
- 17. maihilsen.  Britt Guton Halland ordner.   

Møtet avsluttet klokka 22.15.  

Karen Dale Juvet, sekretær 


